
Referat af møde i Turneringsudvalget

Mødetidspunkt: Mandag den 19/8 – 2024 kl. 16.30. 

Sted: Mødelokalet RTC Transport Vejle, Sadelmagervej 12 7100 Vejle 

Deltagere: Erik Barfod, Anni Hejendorf og Allan Christensen 

Fravær: Ingen 

Dagsorden 

1. Godkendelse af seneste mødes referat

− Ingen bemærkninger

2. Godkendelse af dagsorden

− Godkendt

3. Strukturændring DPF / nye vedtægter, Erik gennemgår oplæg.

− Erik gennemgik udkast til nye vedtægter. Udvalget havde forskellige holdninger til de
nye tiltag. TU deltager i strukturmødet den 26/8.

4. Budget 2025, Erik kommer med oplæg

− Erik gennemgik budgetforslag. Erik udarbejder forslag til budget og sender til
medlemmer TU, inden aflevering til DPF bestyrelse

5. Mailadresse, skal vi tilbage til TU mail.

− Mailadresse sættes tilbage til TU mail. Allan får rettet på diverse hjemmesider og ved
eventsmail.

6. Spillekalender, til 2025.

− Erik sender forslag til datoer til TU. Der arbejdes videre med indhentning af oplysninger
fra øvrige udvalg. Målet er at have en spillekalender klar ved udgangen af December
2024.

7. Streamingshold. Udsende opslag til deltagelse i straeminghold

− Dette tiltag er ikke en del af TU, hvorfor Erik giver DPF bestyrelse besked om at opgaven
lægges i andet forum / udvalg.



8. Hjemmeside, opdatering efter DM. 

− Er opdateret, dog mangler resultat for præcisionskydning. Anni får dette opdateret. 

9. Turneringsmappen, opdatering efter sæson 2024 

• Spilledragt 

• Diverse indsigelser 

−  
− TU har afsat den 17. November 2024, til gennemgang af hele mappen. Erik indkalder. 

10. Udarbejde årshjul TU opgaver 

− Allan udarbejder oplæg til årshjul.  

11. Demonstration af exelark til til brug for turneringer 

− Vi er i gang med afprøvning af exelark. Erik brugte det ved Kliken Open, med succes. 

12. SSBF og DVC Finale 

− SSBF hold fra Vest, der skal krydse Storebælt får godtgjort 1 returbillet pr. hold. Der 
gives ikke godtgørelser til DVC. 

13. Evaluering af DM i Herning og Føvling, samt ranglisteturneringer 

− DM i Herning forløb med succes, dog skal man sørge for noget strømforsyning til næste 
gang. DM i Føvling var der nogle udfordringer, disse blev diskuteret i udvalget. Anni 
fremhævede at Præcisionsskydning var en succes. 

14.Eventuelt 

 Næste møde TU den 25/9 kl 17 i Vejle. 

 

Referent 

Allan Christensen 

 


